
Protokoll Årsmöte
13 juni 2023

Närvarande: Niklas Brinkfeldt, Petronella Ekström, Spiros Lukas, Lena Dafgård, Mats Cullhed, Sue

Pathkiller, Lasse Bourelius, Björn Ström, Björn Fritz, Anna Söderström, Jan Gulliksen, Eva Fors,

Andreas Åberg, Lars Uhlin, Minette Henriksson, Stefan Karlsson.

1. ITHUs ordförande hälsar välkommen
Niklas Brinkfeldt hälsar alla välkommen till årsmötet.

2. Val av mötesordförande
Vi föreslår Lasse Bourelius som ordförande.

Kan mötet välja Lasse som ordförande? Ja! Lasse Bourelius väljs till mötesordförande.

Han fortsätter därefter att hålla i mötet.

3. Val av mötessekreterare
Mötet ska välja en sekreterare, vi föreslår Minette Henriksson.

Kan mötet välja Minette som sekreterare? Ja! Minette väljs till mötessekreterare.

4. Val av justerare
Mötet ska välja två justerare. Några frivilliga? Vi föreslår Sue Pathkiller och Mats Cullhed från Uppsala

universitet. Kan Sue och Mats tänka sig vara justerare? Ja! Kan mötet välja Sue Pathkiller och Mats

Cullhed som justerare? Ja!

5. Godkännande av dagordningen
Förslag till dagordning:

1. ITHUs ordförande hälsar välkommen

2. Val av mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

4. Val av justerare

5. Godkännande av dagordningen

6. Verksamhetsberättelse och Ekonomisk rapport 2022

7. Val av styrgruppsmedlemmar (valberedningen presenterar valen till styrgruppen)

8. Val av valberedning

9. Verksamhetsplan 2023

10. Nästa möte

11. Övriga frågor

Ett tillägg, punkt 7: under Val av styrgruppsmedlemmar bör det istället stå nominering.

Vi noterar även att justerarna ska agera rösträknare, om så behövs.
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1. ITHUs ordförande hälsar välkommen

2. Val av mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

4. Val av justerare

5. Godkännande av dagordningen

6. Verksamhetsberättelse och Ekonomisk rapport 2022

7. Val av styrgruppsmedlemmar (valberedningen presenterar nomineringarna till styrgruppen)

8. Val av valberedning

9. Verksamhetsplan 2023

10. Nästa möte

11. Övriga frågor

Kan mötet godkänna dagordningen och lämna öppet för eventuella övriga frågor på slutet? Ja, mötet

godkänner dagordningen!

6. Verksamhetsberättelse och Ekonomisk rapport 2022
Niklas Brinkfeldt presenterar ITHU:s verksamhetsberättelse från 2022. Den har skickats ut innan

mötet till alla som finns med på ITHUs e-postlista. Här hittar du ITHUs verksamhetsberättelse och

ekonomisk rapport för 2022: https://ithu.se/dokumentation

Kan mötet godkänna verksamhetsberättelsen och den ekonomiska rapporten? Ja!

7. Val av styrgruppsmedlemmar
Valberedningen presenterar nomineringarna till styrgruppen.

Simon Ydhag, Försvarshögskolan, Roger Pettersson, SLU samt Mats Cullhed, Uppsala universitet, har

ingått i valberedningen. Simon och Roger kunde tyvärr inte vara med vid årsmötet men Mats berättar

om hur processen gått till och vad de kommit fram till.

Styrgruppen har det här året haft ett stort antal medlemmar (11 st) och i dialog med gruppen har

man kommit fram till att det borde räcka med en något mindre styrgrupp.

Följande personer har ingått i styrgruppen:

● Niklas Brinkfeldt, Mittuniversitetet

● Lena Dafgård, Högskolan Dalarna

● Petronella Ekström, Örebro universitet

● Björn Fritz, Lunds universitet

● Lotta Fröjdfeldt, Mälardalens universitet

● Minette Henriksson, Sunet

● Stefan Karlsson Örebro universitet

● Johani Karonen, Högskolan i Skövde

● Spiros Lukas, Sophiahemmet Högskola

● Markus Schneider, Karlstads universitet och Sunet

● Lars Uhlin, tidigare Linköpings universitet och Mälardalens högskola

https://ithu.se/dokumentation
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Som invald i styrgruppen sitter man vanligen under en mandatperiod på två år. Av de elva har sex

stycken ett år kvar. Spiros Lukas och Stefan Karlsson har meddelat att de lämnar. Lars har så smått

börjat att trappa ner och går in i pension, men har meddelat att han kan tänka sig att sitta kvar ett år

till. Johani Karonen och Petronella Ekström har tillfrågats om de önskar ställa upp för omval och det

kan de tänka sig. Som nyval föreslås Andreas Åberg, HDa, Anna Söderström, LiU samt Eva Fors, GIH.

Andreas Åberg är högskolepedagogisk utvecklare på HDa, just nu främst med fokus på AI som stöd i

undervisning och utbildning. Anna Söderström arbetar med pedagogisk utveckling på Didacticum,

Linköpings universitet. Hon har precis blivit klar med sin magisteruppsats på Göteborgs universitet,

där hon läst programmet Lärande kommunikation och IT. Anna är även aktiv i ITHUs subnätverk för

Tillgänglighet. Eva Fors är högskoleadjunkt och specialpedagog och undervisar på GIH, Eva brinner för

tillgänglighetsfrågor och hälsa.

Valberedningens förslag till styrgrupp - för det kommande året

● Niklas Brinkfeldt, Mittuniversitetet

● Petronella Ekström, Örebro universitet

● Eva Fors, GIH (nyval)

● Björn Fritz, Lunds universitet

● Lotta Fröjdfeldt, Mälardalens universitet

● Minette Henriksson, Sunet

● Johani Karonen, Högskolan i Skövde

● Anna Söderström, Linköpings universitet (nyval)

● Lars Uhlin

● Andreas Åberg, Högskolan Dalarna (nyval)

Valberedningen föreslår två omval + tre nya personer. Finns det flera förslag? Det verkar inte så. Då

det inte finns flera förslag från sittande möte föreslår vi att vi väljer alla på en gång. Ja!

Vi tackar valberedningen för deras arbete!

8. Val av valberedning
Det har blivit dags att välja valberedning för det kommande året. Stefan Karlsson, ORU har tillfrågats

och han har meddelat att han kan tänka sig att sitta i valberedningen. Även Spiros Lukas,

Sophiahemmet Högskola, kan tänka sig ingå. Roger Pettersson, SLU, har meddelat att han kan tänka

sig fortsätta. Vi har då tre förslag, kan vi välja dessa tre? Någon däremot. Nej.

Vi väljer Stefan, Spiros och Roger.
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9. Verksamhetsplan 2023
Niklas Brinkfeldt presenterar ITHUs verksamhetsplan för 2023. Den har skickats ut innan mötet till

alla som finns med på ITHUs e-postlista. Här hittar du ITHUs Verksamhetsplan 2023:

https://ithu.se/dokumentation

Har någon synpunkter eller kommentarer?

Lasse Bourelius undrar var man hittar kontakter för de som ansvarar för de olika subnätverken. Det

finns på ITHUs webb > Subnätverk. Niklas konstaterar att det är en utmaning att nå ut. Om vi skulle

lyckas nå ut till hela vår målgrupp, skulle vi säkert vara fem eller tio gånger större. Lasse föreslår att

man via utskick och info kan vända sig till registratorer vid lärosätena, bra sätt att nå målgruppen.

Inga förslag på ändringar av verksamhetsplanen?

Niklas önskar tillägg: att “med stöd av UHR” kan läggas till i punkt 3 under Nationella aktiviteter

Kan vi godkänna verksamhetsplanen? Ja

10. Nästa möte
Nästa nätverksmöte blir till hösten, den första tisdagen kl 15 i september. Styrgruppen kommer att

skicka ut en kalenderinbjudan till alla som är med på e-postlistan. Vi har tyvärr haft trassel med

utskick. Inte ovanligt att saker hamnar i skräpposten. Styrgruppen använder Google vid utskick, men

vi kan testa att använda Outlook istället och se om det blir bättre.

Alla medlemmar får gärna komma med tips på vad vi ska ha för tema/ämne under höstens

nätverksträffar.

11. Övriga frågor
Lasse Bourelius: jag skulle gärna vilja ta upp det här med AI och dess utmaningar. Vi jobbar just nu

mycket på biblioteket, med hur vi kan stödja studenterna att använda AI. Intressant aspekt. Viktig

fråga, dvs hur lära studenterna att göra sökningar och ange att man använt AI, så att det blir

transparent. Vi behöver utveckla praxis.

Andreas Åberg: vi har precis haft en 2 timmars workshop idag kring AI, och jag tänker mig att det här

är något vi ytterligare borde lägga fokus på till hösten.

Spiros Lukas: ITHU ska ha en specialare om AI i morgon. Vi jobbar vidare med det. Reviderar planer,

policys osv. Spännande och relevant.

Övriga kommentarer: Kan finnas behov av ett subnätverk med fokus på AI. Kanske koppla till

WASP-ED.

Anna Söderström: tipsar om Elements of AI, öppen kurs via LiU. Bra med kompetensutveckling

eftersom man som pedagogisk utvecklare ofta får frågor om AI.

Eva Fors: jag håller med, det är väldigt intressant med AI, vi som litet lärosäte ser såklart också

utmaningar. Det här med rättssäker examination, men samtidigt vill man inte vara bakåtsträvande.

Kanske behöver man dock ta ett steg tillbaka ibland, med penna och papper. Muntlig examination

kommer också ha en renässans. Jag hoppas att det inom ITHU också finns plats för att vara

bekymrad. Diskutera.

https://ithu.se/dokumentation
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Petronella Ekström: Ja, jag håller med. Visar padlet som kan fyllas i inför morgondagens webinar om

AI. Viktigt att stärka varandra i de frågor vi har. Goda idéer. Hjälpa och få syn på frågor, både

examinationer och innehåll i undervisningen. Att tillåta oss att vara vilsna. Hjälpas åt.

Lasse Bourelius förklarar mötet avslutat.
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